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KOMISJA EDUKACJI, ZDROWIA,  

SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

AO.BR.0012.4.4.2025 

 

 

 

PROTOKÓŁ  
Z POSIEDZENIA  

KOMISJI EDUKACJI, ZDROWIA,  
SPORTU, KULTURY I POLITYKI SPOŁECZNEJ 

RADY POWIATU NOWOTOMYSKIEGO  
z dnia 24 kwietnia 2025 r. 

 
 
 
 

Ad. 1. Otwarcie komisji i stwierdzenie quorum. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki Społecznej – 
Dariusz Chłopek otworzył posiedzenie Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, Kultury i Polityki 
Społecznej, które odbyło się w dniu 24 kwietnia 2025 r. i powitał członków Komisji, Skarbnika 
Powiatu – Barbarę Golon, Sekretarza Powiatu – Ewę Bąbelek, Przewodniczącą Rady Powiatu – 
Renatę Gruszkę, Dyrektora SPZOZ w Nowym Tomyślu – Tomasza Przybylskiego, Główną 
Księgową SPZOZ w Nowym Tomyślu – Beatę Wolanin, Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie w Nowym Tomyślu – Alicję Łęszczak – Kubiak, Dyrektora Powiatowego Centrum Usług 
Wspólnych w Nowym Tomyślu – Marka Nyćkowiaka, Przewodniczącego Rady Rodziców Zespołu 
Szkół nr 1 w Zbąszyniu – Artura Baryło oraz pracownika Biura Obsługi Rady i Zarządu Powiatu.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad 
wraz z materiałami na tablety i poprosił członków Komisji o potwierdzenie swojej obecności 
drogą elektroniczną.  

Przewodniczący poinformował, że na sali obecnych jest 7 członków Komisji i stwierdził 
quorum oraz prawomocność obrad.  

 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Nieobecny: Wicestarosta Jakub Skrzypczak 

 

Ad. 2. Przedstawienie aktualnej sytuacji finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu. 

 

 Przewodniczący poprosił Dyrektora SPZOZ w Nowym Tomyślu o zabranie głosu. 

https://nowytomyslpowiat.esesja.pl/posiedzenie/c895ce49-af62-4#collapse1
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 Dyrektor SPZOZ przedstawił aktualną sytuację finansową Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat kosztów szpitala, w tym amortyzacji, nadwykonań, 

które nie zostały jeszcze opłacone przez Narodowy Fundusz Zdrowia, sytuacji kadrowej szpitala, 

a także sprzętu otrzymanego z Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy. 

 W dyskusji wzięli udział: Starosta Andrzej Wilkoński, Główna Księgowa SPZOZ Beata 

Wolanin, Dyrektor SPZOZ Tomasz Przybylski, Przewodniczący Komisji Dariusz Chłopek, radny 

Lech Sadowski, radny Andrzej Pyliński, Skarbnik Powiatu Barbara Golon. 

 

3. Analiza materiałów na sesję i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

a) Sprawozdanie Starosty Nowotomyskiego z działalności Zarządu Powiatu 

Nowotomyskiego w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy do sprawozdania są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat nieprawidłowości oraz zaleceń doraźnych po 

kontrolach PSSE w Nowym Tomyślu oraz Komendy Powiatowej PSP w Nowym Tomyślu dla 

jednostek oświatowych Powiatu Nowotomyskiego, a także aktualizacji kosztorysu 

inwestorskiego na realizację II etapu inwestycji polegającej na modernizacji energetycznej i 

przebudowie budynku Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Lech Sadowski, Starosta Andrzej Wilkoński, Sekretarz 

Powiatu Ewa Bąbelek, Skarbnik Powiatu Barbara Golon. 

 

b) Sprawozdanie z działalności PCPR w 2024 roku oraz przedstawienie potrzeb w zakresie 

zadań realizowanych w 2025 roku 

c) Sprawozdanie organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2024 wraz ze 

sprawozdaniem z 3-letniego programu rozwoju pieczy zastępczej 

d) Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Działania na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych w Powiecie Nowotomyskim za 2024 rok 

e) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2024 rok 

 

 Przewodniczący poprosił Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym 

Tomyślu o omówienie sprawozdań ujętych w punktach 3b) – 3e). 

 Dyrektor PCPR omówiła przedmiotowe sprawozdania. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedstawionych sprawozdań są pytania? 

 Komisji podjęła dyskusję na temat turnusów rehabilitacyjnych. 

 W dyskusji wzięli udział: Starosta Andrzej Wilkoński, Dyrektor PCPR Alicja Łęszczak – 

Kubiak, Przewodniczący Komisji Dariusz Chłopek, Przewodnicząca Rady Renata Gruszka. 
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Dyrektor PCPR o godzinie 14.38 opuściła posiedzenie Komisji. 

 

f) Informacja o zimowym utrzymaniu dróg powiatowych w sezonie 2024/2025 oraz 

informacja o stanie mostów i dróg powiatowych 

 

 Starosta omówił informację o zimowym utrzymaniu dróg powiatowych w sezonie 

2024/2025. 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowej informacji są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat kosztów wyniesionych przejść dla pieszych i 

inteligentnej sygnalizacji świetlnej – wyświetlaczy prędkości. 

W dyskusji wzięli udział: Starosta Andrzej Wilkoński, radny Andrzej Pyliński. 

 

g) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowy Tomyśl 

 

 Starosta o godzinie 14.41 opuścił obrady Komisji. 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu omówiła treść przedmiotowej uchwały. 

 Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Nowy Tomyśl 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Dariusz Chłopek, Mateusz Jandy, Jacek Pieprzyk, Andrzej Pyliński, Lech Sadowski, Tomasz 

Szczechowicz 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Wilkoński 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Gminie Nowy Tomyśl. 
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 Starosta o godzinie 14.44 wrócił na posiedzenie Komisji. 

 

 h) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 

 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w celu dostosowania do potrzeb wynikających z 

realizacji budżetu dokonuje się zmian w planach budżetowych: 

- Starostwa Powiatowego w Nowym Tomyślu, 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Nowym Tomyślu, 

- Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Zbąszyniu, 

- Powiatowego Zespołu do Spraw Orzekania o Niepełnosprawności w Nowym Tomyślu. 

Pani Skarbnik omówiła poszczególne zmiany. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Nikt się nie zgłosił. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dariusz Chłopek, Mateusz Jandy, Jacek Pieprzyk, Andrzej Pyliński, Lech Sadowski, Tomasz 

Szczechowicz, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Nowotomyskiego na rok 2025. 

 

 i) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nowotomyskiego na lata 2025-2035 

 

 Przewodniczący poprosił Skarbnika Powiatu o zabranie głosu. 
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 Skarbnik Powiatu poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025 – 2035 zostały ujęte zmiany 

zaproponowane w omówionym projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Nowotomyskiego na rok 2025, które dotyczą zwiększenia wolnych środków, zmiany w planie 

dochodów i wydatków budżetowych, a także bieżącego zadania wieloletniego pn. 

„Cyberbezpieczny Samorząd - poprawa poziomu cyfryzacji i cyberbezpieczeństwa Powiatu 

Nowotomyskiego”. 

Przewodniczący zapytał, czy do projektu uchwały są pytania? 

 Komisja podjęła dyskusję na temat wysokości środków finansowych przeznaczonych na 

zadanie wieloletnie pn. „Czas na staż”. 

 W dyskusji udział wzięli: radny Lech Sadowski, Skarbnik Powiatu Barbara Golon. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego 

na lata 2025-2035 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Dariusz Chłopek, Mateusz Jandy, Jacek Pieprzyk, Andrzej Pyliński, Tomasz Szczechowicz, Andrzej 

Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Lech Sadowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Skrzypczak 

 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowotomyskiego na lata 2025-2035. 

 

 j) Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej w roku 2025 na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, położonym lub znajdującym się na obszarze Powiatu Nowotomyskiego, 

niestanowiącym jego własności 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do przedmiotowego projektu uchwały są pytania? 

 Pytań nie było. 

 Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej w roku 2025 na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym 

lub znajdującym się na obszarze Powiatu Nowotomyskiego, niestanowiącym jego własności. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dariusz Chłopek, Mateusz Jandy, Jacek Pieprzyk, Andrzej Pyliński, Lech Sadowski, Tomasz 

Szczechowicz, Andrzej Wilkoński 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przyznania 

dotacji celowej w roku 2025 na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, położonym lub znajdującym się na obszarze 

Powiatu Nowotomyskiego, niestanowiącym jego własności. 

 

4. Wnioski i opinie Komisji: 

a) zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" 

dla Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego. 

 

 Przewodniczący zapytał, czy do wniosku o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” dla Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego są pytania bądź uwagi? 

 Pytań i uwag nie było. 

 Przewodniczący poddał wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony dla Powiatu 

Nowotomyskiego” pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

zaopiniowanie wniosku o nadanie tytułu "Zasłużony dla Powiatu Nowotomyskiego" dla 

Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Dariusz Chłopek, Mateusz Jandy, Jacek Pieprzyk, Andrzej Pyliński, Lech Sadowski, Tomasz 

Szczechowicz, Andrzej Wilkoński 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Jakub Skrzypczak 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała wniosek o nadanie tytułu „Zasłużony 

dla Powiatu Nowotomyskiego” dla Zbąszyńskiego Klubu Żeglarskiego. 

 

5. Sprawy różne: 

a) przedstawienie stanowiska Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 1 w Zbąszyniu w sprawie 

możliwości budowy hali sportowej przy Zespole Szkół nr 1 w Zbąszyniu. 

 

 Przewodniczący poprosił Przewodniczącego Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 1 w 

Zbąszyniu o zabranie głosu. 

 Przewodniczący Rady Rodziców przedstawił stanowisko Rady Rodziców Zespołu Szkół nr 

1 w Zbąszyniu w sprawie możliwości budowy sali gimnastycznej przy Zespole Szkół nr 1 w 

Zbąszyniu. 

 Komisja podjęła dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 W dyskusji udział wzięli: Przewodniczący Rady Rodziców ZS nr 1 w Zbąszyniu Artur 

Baryło, Dyrektor PCUW w Nowym Tomyślu Marek Nyćkowiak, Starosta Andrzej Wilkoński, 

Przewodniczący Komisji Dariusz Chłopek, radny Lech Sadowski, radny Andrzej Pyliński, Sekretarz 

Powiatu Ewa Bąbelek, Skarbnik Powiatu Barbara Golon, radny Tomasz Szczechowicz. 

 Przewodniczący Rady Rodziców złożył na ręce Starosty wniosek w przedmiotowej 

sprawie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Edukacji, Zdrowia, Sportu, 

Kultury i Polityki Społecznej 

 

/-/ Dariusz Chłopek 

 

 

 

 
Przygotowała: Patrycja Dembniak – inspektor w Wydziale Administracyjno-Organizacyjnym i Zarządzania 

Kryzysowego 


